
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 4/2023 

Datum konání: 14.6.2023  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Josef Straka, Amália Klímová, Barbora Stýblová 

Omluveni: Lenka Friedelová 

Hosté: Veronika Jáně, koordinátorka  projektu Zdravá městská část a MA21 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

 

Body jednání: 

1. V. Jáně informovala přítomné o projektech podaných občany MČ Praha 20 v rámci 

participativního rozpočtu. Celkem byly podány 4 projekty. Autoři projektů je budou 

prezentovat na jednání zastupitelů v září t.r. 

Následně bude spuštěno hlasování občanů a vítězný projekt bude realizován 

s přesahem do roku 2024. 

2. V. Jáně dále informovala o květnovém konání Formanských slavností v areálu SKP 

HOPO. Návštěvnost, průběh a atmosféra akce byly velmi dobré. 

3. Schválený termín konání Veřejného fóra občanů je 19.9.2023 od 17.30 ve Stodole. 

Navržená témata:  

- koupaliště a jeho budoucí podoba 

- kultura – co nám v Horních Počernicích chybí 

- akce čarodějnice a jejich budoucí podoba 

4. Posledním bodem jednání byla volba místopředsedy komise Zdravá Dvacítka a 

strategický rozvoj. Hlasy všech přítomných členů komise byl jejím místopředsedou 

zvolen Ing. Josef Straka. 

 

 

 

Termín příštího jednání: úterý 26.9.2023 od 17 hodin v Komunitním centru HP 

Zapsala: Hana Čížková 

 

 


